
Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 25. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 119
Vil ministeren kommentere artiklen ”I Albertslund frygter beboere, at coronafyringer kan
sende deres boligområde tilbage på ghettolisten” bragt i Berlingske den 2. februar 2021?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Halime Oguz (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Halime.Oguz@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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